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Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου Προστασίας και Ορθολογικής Ανάπτυξης του Κο-

ρινθιακού Κόλπου «Ο ΑΡΙΩΝ» από τους κ.κ.: 

1.- ΧΑΛΒΑΤΖΗ ΣΤΑΜΑΤΗ, Δημ. Σύμβουλο Θηβαίων, ΠΡΟΕΔΡΟ, 2.- ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟ 

ΔΗΜΗΤΡΙΟ, ΔΗΜΑΡΧΟ Αιγιαλείας, ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟ, 3.- ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΙΩΑΝΝΗ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λεβαδέων, 4.- ΓΡΙΒΑ ΕΥΘΥΜΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Δελφών, 5.- ΔΑΓΔΕΛΕ-

ΝΗ ΑΠΟΣΤΟΛΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Θηβαίων, 6.- ΚΟΒΑΝΗ ΝΙΚΟΛΑΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥ-

ΛΟ Θηβαίων, 7.- ΝΤΑΟΥΣΑΝΗ ΙΩΑΝΝΗ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Ναυπακτίας, 8.- ΠΕΡΡΑ 

ΣΩΤΗΡΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Λουτρακίου-Περαχώρας-Αγ. Θεοδώρων, 9.- ΤΣΑΤΣΑΡΩΝΗ 

ΓΕΩΡΓΙΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Δελφών, 10.- ΤΣΟΥΚΑΛΑ ΜΑΡΙΑ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Αιγια-

λείας, 11.- ΤΣΟΥΚΑΛΑ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟ Ναυπακτίας, αιρετούς αντιπρο-

σώπους των Δήμων Μελών του Συνδέσμου, συνήλθε σήμερα στις είκοσι πέντε (25) Ιουνίου 2020, 

ημέρα ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 18:30´ μ.μ., σε τακτική συνεδρίαση διά τηλεδιάσκεψης (μέσω της 

εφαρμογής Webex Meetings) του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο ΑΡΙΩΝ», 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 246 του Ν.3463/06 (Δ.Κ.Κ.), καθώς και τις διατάξεις του 

άρθρου 10 της ΠΡΑΞΗΣ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΟΥ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΟΥ «Κατεπείγοντα μέτρα αντιμετώ-

πισης των αρνητικών συνεπειών της εμφάνισης του κορωνοϊού COVID-19 και της ανάγκης 

περιορισμού της διάδοσής του» (ΦΕΚΑ΄/55/11-3-2020) και μετά από την υπ’ αριθ. 183/19-6-2020 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία κοινοποιήθηκε σύμφωνα με το Νόμο σε όλα τα Μέλη για 

συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης και σε όσα ήθελε δεχθεί το 

Διοικητικό Συμβούλιο εκτός αυτής, αφού τα κρίνει ως κατεπείγοντα. 

Δεν προσήλθαν, αν και νόμιμα προσκλήθηκαν από τα Μέλη του Σώματος οι κ.κ.: 1.-ΑΠΟΣΤΟ-

ΛΟΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, 2.- ΒΑΡΔΑΚΗΣ 

ΕΥΣΤΡΑΤΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Αιγιαλείας, 3.- ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΒΡΑΣΙΔΑΣ, ΔΗΜ. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Λεβαδέων, 4.- ΔΡΙΚΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Μάνδρας-Ειδυλλίας, 

5.- ΚΑΛΛΙΑΜΠΕΤΣΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δωρίδος, 6.- ΚΑΡΑΛΗΣ ΧΡΗ-

ΣΤΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Λεβαδέων, 7.- ΜΟΥΡΟΥΤΣΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

Κορινθίων, 8.- ΜΠΙΤΖΙΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Κορινθίων, 9.- ΝΑΝΟΠΟΥΛΟΣ 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Κορινθίων, 10.- ΠΑΝΤΑΖΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

Βέλου-Βόχας, 11.- ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΘΕΟΦΑΝΗΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Βέλου-Βόχας, 12.- 

ΠΟΛΙΤΗΣ ΣΤΑΥΡΟΣ, ΔΗΜ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Δωρίδος, 13.- ΡΑΤΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, ΔΗΜ. ΣΥΜ-

ΒΟΥΛΟΣ Λουτρακίου -Περαχώρας-Αγ. Θεοδώρων, 14.- ΡΟΥΜΠΕΚΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΗΜ.  
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ Σικυωνίων, 15.- ΣΤΑΘΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Διστόμου-Αράχωβας-

Αντίκυρας, 16.- ΣΤΑΘΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Μάνδρας-Ειδυλλίας, 17.- ΣΤΑΜΑΤΟ-

ΠΟΥΛΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ Σικυωνίων, 18.- ΤΣΙΩΤΟΣ ΒΛΑΣΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, κωλυόμενοι.                                                                                                                                                           

Ο Δήμος Πατρέων δεν έχει αποστείλει απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου για την εκλογή τεσ-

σάρων (4) αντιπροσώπων του στο Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ., εντός της εκ του νόμου 

προβλεπόμενης προθεσμίας.  

Δεδομένου ότι, σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθρου 246 του Ν.3463/06 (Δ.Κ.Κ.), 

το Διοικητικό Συμβούλιο του Συνδέσμου εφόσον έχει περισσότερα από είκοσι πέντε (25) μέλη έχει 

απαρτία, όταν παρίσταται το ένα τρίτο (1/3) του συνολικού αριθμού των μελών του, κι αφού από 

τα τριάντα τρία (33) Μέλη παραβρέθηκαν τα έντεκα (11) Μέλη, ο κ. Προεδρεύων κήρυξε την έ-

ναρξη της Συνεδρίασης.  
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Για το αντικείμενο: «Συζήτηση επί του Ν.4685/7.5.2020 με τίτλο: «Εκσυγχρονισμός Περιβαλ-

λοντικής Νομοθεσίας» που αφορά θέματα περιβάλλοντος και λήψη απόφασης για πιθανές παρεμ-

βάσεις». 

Ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου του Σ.Π.Ο.Α.Κ. κ. Σταμάτης Χαλβατζής (Δημ. Σύμ-

βουλος Θηβαίων) ανακοινώνει το θέμα και εκθέτει τα εξής:  

«Κύριοι, 

Σύμφωνα με το ΦΕΚ 92/τ.Α΄/7-5-2020 ψηφίστηκε ο νέος περιβαλλοντικός νόμος με αρ. 4685/ 

2020 και θέμα: «Εκσυγχρονισμός περιβαλλοντικής νομοθεσίας, ενσωμάτωση στην ελληνική νομο-

θεσία των Οδηγιών 2018/844 και 2019/692 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου».  

Όπως γνωρίζετε, κατά την διάρκεια διαβούλευσης του εν λόγω νομοσχεδίου συμμετείχαμε με 

το εξής κείμενο: 
  

"Με βάση την όλη διάρθρωση του ΟΦΥΠΕΚΑ και την πολυεπίπεδη μορφή οργάνωσης που 

έχει επιλεγεί, σε συνδυασμό με την αξιολόγηση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων 

από έναν ανεξάρτητο Πιστοποιημένο Αξιολογητή ΜΠΕ, η μόνη διασφάλιση για τη σωστή 

τήρηση των όρων και της φύλαξης της Προστατευόμενης Περιοχής (Π.Π.), με αναφορά στην 

επιστημονική κοινότητα αλλά και στην τοπική κοινωνία, αποτελεί η ενίσχυση του ρόλου της 

Επιτροπής Διαχείρισης. 

Αφού οι τοπικές Επιτροπές Διαχείρισης επί της ουσίας αντικαθιστούν τα μέχρι σήμερα 

υφιστάμενα Δ.Σ. των ΦΔΠΠ, τα οποία εκ του νόμου έχουν συγκεκριμένο γνωμοδοτικό και 

αποφασιστικό ρόλο στην διαχείριση του οικοσυστήματος καθώς και αυτονομία στην λήψη των 

αποφάσεων, πιστεύουμε ότι αν πραγματικά σας ενδιαφέρει η προστασία του δημοσίου συμφέ-

ροντος, πρέπει και οι τοπικές Επιτροπές Διαχείρισης να έχουν αντίστοιχο ρόλο. 

Προκειμένου να αναβαθμιστεί ο ρόλος της Επιτροπής Διαχείρισης και να αποκτήσει ου-

σιαστικές αρμοδιότητες προτείνουμε: 
 

1) Ο ορισμός των μελών που συγκροτούν την Επιτροπή Διαχείρισης να γίνεται αποκλει-

στικά με ευθύνη των συμμετεχόντων φορέων (ΟΤΑ α΄ και β΄ βαθμού, επιστημονικός 

φορέας, περιβαλλοντική οργάνωση) που ο νόμος θα καθορίζει. Βεβαίως για να υπάρχει 

συναντίληψη επί της πρότασης και της απόφασης στην εν λόγω Επιτροπή θα πρέπει α-

παραιτήτως να συμμετέχει μέλος ή μέλη της Μονάδας Διαχείρισης Προστατευόμενης 

Περιοχής με ανάλογη επιστημονική κατάρτιση. 

2) Η λειτουργία της τοπικής Επιτροπής Διαχείρισης πρέπει να έχει πλήρη οργανωτική 

δομή (πρόεδρος – μέλη) να συγκαλείται και να συνεδριάζει αυτόνομα και σε τακτά 

χρονικά διαστήματα για θέματα που αφορούν την Π.Π., τα οποία είτε θέτει η διοίκηση, 

είτε πέφτουν στην δική της αντίληψη, αφού θα πρέπει να έχει και την εποπτεία της 

περιοχής. 

3) Σε κάθε περίπτωση οποιαδήποτε έγκριση ΑΕΠΟ (νέα ή τροποποίηση) που αναφέρεται 

σε Προστατευόμενη Περιοχή, θα πρέπει να εξετάζεται από την Ε.Δ., η γνωμοδότηση της 

οποίας θα πρέπει να εμπεριέχεται στον φάκελο προς την αρμόδια υπηρεσία τελικής 

έγκρισης (ΚΕΣΠΑ ή ΠΕΣΠΑ). 

4) Τέλος πιστεύουμε ότι πρέπει να συσταθεί ειδικό σώμα φυλάκων και ελεγκτών, που διοι-

κητικά θα υπάγεται στην Μ.Δ.Π.Π. και θα συνεργάζεται με την τοπική Επιτροπή Διαχεί-

ρισης σε θέματα φύλαξης και ελέγχου της προστατευόμενης περιοχής."  

Εν συνεχεία υποβάλλαμε εγγράφως σε όλους τους αρμόδιους Φορείς τις έντονες ανησυχίες μας 

για τις ρυθμίσεις του υπό συζήτηση τότε νομοσχεδίου "Εκσυγχρονισμός Περιβαλλοντικής Νομο- 

https://www.google.gr/search?biw=1067&bih=743&q=%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CE%BF%CF%82+4685/2020+%CF%86%CE%B5%CE%BA&sa=X&ved=2ahUKEwjhus2Z57DqAhWONOwKHU1rDEA4ChDVAigEegQICxAF
https://www.google.gr/search?biw=1067&bih=743&q=%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CE%BF%CF%82+4685/2020+%CF%86%CE%B5%CE%BA&sa=X&ved=2ahUKEwjhus2Z57DqAhWONOwKHU1rDEA4ChDVAigEegQICxAF
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θεσίας", που δυστυχώς δεν εισακούστηκαν. Θύελλα αντιδράσεων ξέσπασε και από ευαισθητοποιη-

μένους πολίτες, περιβαλλοντικές οργανώσεις, επιστημονικούς φορείς, πανεπιστήμια κ.α. που συμ-

μετείχαν στην εν λόγω διαβούλευση και διατύπωσαν τεκμηριωμένα την αντίθεσή τους στο πολυνο-

μοσχέδιο. 

Ο νόμος αυτός στο σύνολό του παρουσιάζει πολλά κενά και μεγάλες ασάφειες, κυρίως σε ότι 

αφορά τις διατάξεις για τις Προστατευόμενες Περιοχές. Κατά πρώτον αφαιρεί σημαντικές αρμο-

διότητες από τις Περιφέρειες και κατ’ επέκταση τους Δήμους και κατά δεύτερον καταργεί όλους 

τους Φορείς Διαχείρισης Προστατευόμενων Περιοχών (ΦΔΠΠ) και στην θέση τους συστήνονται 

υπηρεσιακές δομές.   

Κατόπιν επικοινωνίας με τον απερχόμενο Πρόεδρο του ΦΔΠΠ Κορινθιακού Κόλπου κ. Γιώργο 

Μπάλια, ενημερώθηκα ότι προ ημερών συζητήθηκαν στην Βουλή οι θέσεις του Προέδρου και 

Διευθύνοντος Συμβούλου του Οργανισμού Φυσικού Περιβάλλοντος και Κλιματικής Αλλαγής 

(ΟΦΥΠΕΚΑ). Ο ΟΦΥΠΕΚΑ (ΝΠΙΔ) έχει ως σκοπό την εφαρμογή της πολιτικής που χαράσσει το 

Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας για τη διαχείριση των προστατευόμενων περιοχών στην 

Ελλάδα, τη διατήρηση της βιοποικιλότητας, την προώθηση και υλοποίηση δράσεων αειφόρου 

ανάπτυξης και την αντιμετώπιση της κλιματικής αλλαγής.  

Μετά τη συγκρότηση του Διοικητικού Συμβουλίου του πρόκειται να συσταθούν 24 Μονάδες 

Διαχείρισης Προστατευόμενων Περιοχών (ΜΔΠΠ).  

Κατόπιν όλων αυτών, πρότασή μου είναι να απευθύνουμε μία ενημερωτική επιστολή προς τον 

αρμόδιο Υπουργό και τον νέο Πρόεδρο του ΟΦΥΠΕΚΑ, προκειμένου να επισημάνουμε ποιος 

είναι ο ρόλος του Σ.Π.Ο.Α.Κ., να ζητήσουμε πιθανόν μια συνάντηση μαζί τους για πληρέστερη 

ενημέρωση, να εκφράσουμε τις ανησυχίες μας επί των ανωτέρω, αλλά και να ζητήσουμε τη συμμε-

τοχή μας στην Επιτροπή Διαχείρισης Προστατευόμενης Περιοχής του Κορινθιακού Κόλπου.  

Ακολούθως να στείλουμε μία επιστολή προς τους Δήμους-Μέλη, ενημερώνοντάς τους για τις 

δικές μας ενέργειες, αλλά και στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων τους να πάρουν πρωτοβουλίες στην 

κατεύθυνση αντιμετώπισης των όποιων εκκρεμοτήτων δημιουργεί η νέα νομοθεσία και τους αφο-

ρούν.» 

Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος καλεί το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σ.Π.Ο.Α.Κ. αφού άκουσε τα όσα εξέθεσε ο κ. Πρόεδρος και με-

τά από διαλογική συζήτηση μεταξύ των μελών,  

Ο μ ό φ ω ν α   Α π ο φ α σ ί ζ ε ι 

α) Την υποβολή ενημερωτικής επιστολής προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας, κ. 

Κωστή Χατζηδάκη και τον νέο Πρόεδρο του ΟΦΥΠΕΚΑ με σκοπό: 

 Να επισημανθεί ποιος είναι ο ρόλος του Σ.Π.Ο.Α.Κ. «Ο ΑΡΙΩΝ». 

 Να ζητηθεί συνάντηση με στόχο την πληρέστερη ενημέρωσή τους, αλλά και για να εκφρα-

στούν οι ανησυχίες μας επί των αλλαγών που επιφέρει ο νέος περιβαλλοντικός νόμος με αρ. 

4685/2020 και θέμα: «Εκσυγχρονισμός περιβαλλοντικής νομοθεσίας, ενσωμάτωση στην 

ελληνική νομοθεσία των Οδηγιών 2018/844 και 2019/692 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου», 

ο οποίος χρήζει ουσιαστικές μεταβολές. 

 Να ζητηθεί η συμμετοχή του Σ.Π.Ο.Α.Κ. στην Επιτροπή Διαχείρισης Προστατευόμενης 

Περιοχής του Κορινθιακού Κόλπου.  

β) Την υποβολή επιστολής προς τους Δήμους-Μέλη του Σ.Π.Ο.Α.Κ., προκειμένου να ενημερω-

θούν για τις παραπάνω ενέργειες, αλλά και στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων τους να πάρουν 

πρωτοβουλίες στην κατεύθυνση αντιμετώπισης των όποιων εκκρεμοτήτων δημιουργεί η νέα νομο-

θεσία και τους αφορούν.»        

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 32/2020. 

Ο Πρόεδρος       Τα Μέλη 

https://www.google.gr/search?biw=1067&bih=743&q=%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CE%BF%CF%82+4685/2020+%CF%86%CE%B5%CE%BA&sa=X&ved=2ahUKEwjhus2Z57DqAhWONOwKHU1rDEA4ChDVAigEegQICxAF

